
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č.10 obce Kundratice    
konaného dne 22.10.2024 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Zahálka R., Sysel D., Šibor V., Kopáček J., Luboš Kudláč 
Omluveni:  
Hosté: Císařová Alena 
Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
    1. Zahájení 
    2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
    3. Schválení programu ZO 
    4. Seznámení s korespondencí 
    5. Rozpočtové opatření č.7 

 6. Žádosti 
    7. Diskuze 
    8. Závěr 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2) Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Šibor Viktor a p. Zahálka Rostislav 
a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  7  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby svoz odpadů 14 113,- Kč, Technické služby nebezpečný odpad 
4 349,- Kč  uhlí Josef Krejčí Jabloňov 45 529,- Kč  

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad5) Projednáno rozpočtové opatření č.8 navýšení o dotace na volby, veřejná zeleň. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Ad 6)  Žádost ZŚ a MŠ Křižanov o příspěvek na žáka.  Návrh 2 500 Kč na žáka. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Žádost o schválení záměru výstavby pan Haring a Grossmann – původně zakoupili 2 parcely. 
Chtějí postavit 3 RD a ten třetí potom prodat, aby si snížili náklady na vlastní stavbu. Ve 
smlouvě je zakotveno předkupní právo na zpětný prodej pozemků pro obec Kundratice. 

 Hlasování: 1 hlasů pro a 5 hlasů proti a 1 se zdržel hlasování – žádost byla zamítnuta 
 

Ad 7) SVK Žďársko poslal smlouvu o finanční spoluúčasti při realizaci projektové 
dokumentace intenzifikace ČOV Křižanov. 174 600 Kč do konce listopadu. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 



Byl předložen návrh projektanta pana Janeby - realizace komunikace v ulici na Liščinci. 
1 355 000 Kč je předběžná cena realizace hlavního tahu bez bočních ulic, včetně odvodu 
vody ze silnice a vsaku na konci. 
 Host paní Císařová se přišla informovat o situaci s touto stavbou. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Nové webové stránky budou zprovozněny od 1.11.2024 Jsou realizovány z dotace Fondu 
Vysočiny 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Dne 2.11 se bude konat výlov rybníka Nebohý. Návrh opět věnovat 1ks kapra na číslo 
popisné pro občany s trvalým pobytem zdarma. 

Hlasování: 7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 

Hlasování:  7 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

 
Ad 8) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Projednalo rozpočtové 
opatření č.7. Schválilo příspěvek na žáka 2500 Kč, smlouvu o příspěvku na projekt 
intenzifikace ČOV Křižanov, návrh na přibližnou cenu komunikace na Liščinci. Příští 
zastupitelstvo se bude konat dne 19.11.2024 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
Marcela Šiborová            Viktor Šibor                 Petr Pávek                                   
              Rostislav Zahálka 


